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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over de
te kort schietende aanpak van
fraudecriminelen in Flevoland.
(Ingezonden 13 oktober 2009)

1
Bent u op de hoogte van het bericht
«Weer laat politiekorps Flevoland
criminelen lopen»?1

2
Is het waar dat de politie een
beleggingsfraude met veel
gedupeerden in Flevoland niet oppakt
en de slachtoffers weghoont met de
mededeling dat deze misdaad «een
gevalletje vrieskist» is, dat helemaal
niet voor enig strafrechtelijk
onderzoek in aanmerking zal worden
gebracht? Zo ja, hoe beoordeelt u
deze gang van zaken?

3
Als volgens u2 het niet oppakken van
miljoenenfraudes door politie en
Justitie in Flevoland, niet het gevolg
is van beleid of van een gebrek aan
capaciteit, wat is dan de reden voor
het niet oppakken van dit soort zaken
en deze zaak in het bijzonder?

4
Bent u bereid extra maatregelen te
nemen om er voor te zorgen dat
zaken, die blijkbaar toch blijven
liggen, kunnen worden opgepakt? Zo
ja, welke maatregelen? Zo nee,
waarom niet?

1 De Telegraaf, 2 oktober 2009.

2 Mondelinge vragenuur d.d. 29 september
2009.
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